

Title (en)

Device for the application of solid particles on the recording support of a printing machine.

Title (de)

Vorrichtung zum Aufbringen von Feststoffteilchen auf einen Aufzeichnungsträger einer Druckvorrichtung.

Title (fr)

Dispositif pour l'application de particules solides sur le support d'enregistrement d'une imprimante.

Publication

**EP 0086683 A1 19830824 (FR)**

Application

**EP 83400099 A 19830114**

Priority

FR 8202205 A 19820211

Abstract (en)

[origin: US4430957A] Apparatus for applying solid particles to the image carrier of a non-impact printer comprises a tank (6) containing a supply of the particles and includes a cylindrical conveying device (21) mounted for rotation in the tank on a first axis A3. A cylindrical conveying member (14) is also mounted for rotation in said tank on a second axis A2, while a first deflector (15) is interposed between the conveying member (14) and the carrier (2), and a second deflector (22) is interposed between the conveying device (21) and the conveying member (14) so as to cause transfer of particles in the tank to the conveying device (21), from there to the member (14) and thence to the carrier (2). Stirring devices (27) for stirring the particles in the tank may also be provided to establish a suitable reserve of particles and supply the particles to the conveying member with evenness.

Abstract (fr)

Dispositif pour l'application de particules solides sur le support d'enregistrement d'une imprimante non-impact. Il comprend un élément (14) de transport pour appliquer, par l'intermédiaire d'un déflecteur (15), les particules sur le support (2), ainsi qu'un premier organe (21) de transport de forme cylindrique pour alimenter en particules l'élément de transport, par l'intermédiaire d'un autre déflecteur (22). On peut également prévoir des moyens (27) de brassage des particules et d'autres organes (28) de transport cylindriques pour alimenter le premier. On dispose ainsi d'une réserve convenable de particules et l'élément de transport se trouve alimenté de façon régulière. Application à la réalisation d'imprimantes non-impact magnétiques.

IPC 1-7

**G03G 15/09; G03G 15/08**

IPC 8 full level

**G03G 15/08** (2006.01); **G03G 15/09** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**G03G 15/0813** (2013.01 - EP US); **G03G 15/09** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [AD] FR 2408462 A1 19790608 - CII HONEYWELL BULL [FR], et al
- [A] FR 2388317 A1 19781117 - DU PONT [US]
- [A] US 4131357 A 19781226 - FORBES ND RICHARD L
- [A] US 4080054 A 19780321 - WATANABE TOSHIO
- [A] US 3654902 A 19720411 - HAKANSON NILS L
- [A] US 4235193 A 19801125 - BONGERS ANDREAS M [NL], et al

Cited by

EP0754985A1; FR2737023A1; EP0371842A1; FR2639726A1; US4972203A; WO8802506A1

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0086683 A1 19830824; EP 0086683 B1 19860409; DE 3362837 D1 19860515; FR 2521069 A2 19830812; FR 2521069 B2 19840323;**  
JP H0572585 B2 19931012; JP S58171067 A 19831007; US 4430957 A 19840214

DOCDB simple family (application)

**EP 83400099 A 19830114; DE 3362837 T 19830114; FR 8202205 A 19820211; JP 275783 A 19830111; US 46561383 A 19830210**